
 

 

 

 

Ima a magyar népért 

14.hét                                

  Húsvét 

 
 
 

 Keresztényként furcsa kettősséggel éljük meg a húsvéti ünnepeket 
hazánkban. Egyrészről örülünk, hogy tömegek látogatnak el ilyenkor a 
templomokba istentiszteletekre. Másrészről viszont tanácstalanul 
állhatunk a tény előtt, hogyan történhet meg az, hogy a világtörténelem 
legnagyobb hatású eseményéről nemzetünk úgy emlékezik meg, hogy 
napokig degeszre tömi magát sonkával, majd húsvét hétfőn felönt a 
garatra.  

 Hogyan sikerült a Sátánnak kilopnia az ünnepből a lényeget?Talán a 
hiteltelen keresztény egyház tette ezt lehetővé? Mindenesetre az tény, 
hogy napjainkban a tojást tojó nyúl „személye” legalább akkora 
érdeklődést vált ki a tömegekből, mint Jézus.  

 Gyerekkoromból tisztán emlékszem a halálosan unalmas húsvéti vallásos 
műsorokra, melyek külsőségeiben ugyan hirdetik az evangéliumot, de 
mégis egy átlag hitetlent ritkán érintenek meg sajnos. Ahhoz képest, hogy 
milyen sok szó esik Jézusról ezekben a napokban, valahogy az egész 
megmarad a kulturális hagyomány szintjén.  

 Néha az ember szinte úgy érzi, mintha maguk a keresztények sem 
szeretnék megzavarni a tömeg hagyományos kellemes időtöltését, ehhez 
mintha asszisztálnánk is. 
  
 

Imacélok 
 

  Isten legyen kegyelmes és az erőtlen vallási ceremóniáinkat és műsorainkat  is 
használja fel az emberek eléréséhez.  

 A húsvéti istentiszteleteken a prédikátorok bátran , megalkuvás nélkül szólják az 
Isten által rájuk bízott igét. 

 Legyenek megtérők húsvétkor. 

 Amit a Sátán kilopott, azt Jézus segítségével a keresztények vissza tudják tölteni 
az ünnepbe. 

 Adjon Isten politikamentes, békés húsvéti ünnepeket az egész világon. 

 Isten formálja át a keresztények szívét, hogy Neki tetsző módon tudjunk 
ünnepelni. 
  

 


